



Ref.: CMEDCOU220028

Dear Members,

We are pleased to remind you about our invitation to take part in a unique learning experience that might be of your interest.

The eight Interreg MED Programme Horizontal Projects and PANORAMED are developing the Interreg Euro-MED Academy, **an online learning opportunity** aiming to contribute to shaping the next generation of Mediterranean leaders for a sustainable and inclusive region. This joint initiative is coordinated by UNIMED – Mediterranean Universities Union.

The Mediterranean Biodiversity Protection Community (MBPC) Interreg project, in which **the CPMR IMC is partner**, is developing a learning program on **Ecosystem-based Management and Marine Spatial Planning**, that will take place **online from 19 April until 22 May 2022**. This learning program has been endorsed as an Activity contributing to the UN Ocean Decade initiative.

The learning program is **addressed to policymakers at a regional or local level**, among others, interested in learning new monitoring, geospatial, and management tools for biodiversity protection through best practices implemented at different levels, based on an Ecosystem-based approach applied to Marine Spatial Planning.

The CPMR-IMC is glad to offer you a privileged access to this online learning opportunity, **which will be carried out in English**.

Only a few places left and registration will be closed soon. Follow this [link](#) to enroll today!

Should you need any further information please contact Jordi Juarez jordi.juarez@crpm.org

Kind regards

Chers membres,

Nous avons le plaisir de vous rappeler notre invitation à prendre part à une expérience d'apprentissage unique qui pourrait vous intéresser.

Les huit projets horizontaux du programme Interreg MED et PANORAMED développent [l'Académie Interreg Euro-MED](#), **une opportunité d'apprentissage en ligne** visant à contribuer à la formation de la prochaine génération de dirigeants méditerranéens pour une région durable et inclusive. Cette initiative conjointe est coordonnée par UNIMED - Union des universités de la Méditerranée.

Le projet Interreg [Mediterranean Biodiversity Protection Community \(MBPC\)](#), dont la CIM de la CRPM est **partenaire**, développe un programme d'apprentissage sur la **gestion basée sur les écosystèmes et la planification de l'espace marin**, qui se déroulera en ligne **du 19 avril au 22 mai 2022**. Ce programme d'apprentissage a été approuvé comme une activité contribuant à l'initiative de la Décennie des Nations unies pour l'océan.

Le programme d'apprentissage s'adresse, parmi d'autres, aux **décideurs politiques au niveau régional ou local** intéressés par l'apprentissage de nouveaux outils de surveillance, géospatiaux et de gestion pour la protection de la biodiversité à travers les meilleures pratiques mises en œuvre à différents niveaux, basées sur une approche écosystémique appliquée à la planification de l'espace marin.

La CIM de la CRPM est heureuse de vous offrir un accès privilégié à cette opportunité d'apprentissage en ligne, **qui se déroulera en anglais**.

Il ne reste que quelques places de disponible et l'inscription sera close dans quelques jours . Inscrivez-vous via ce [lien](#) dès aujourd'hui !

Pour toute information complémentaire, veuillez contacter Jordi Juarez jordi.juarez@crpm.org

Bien à vous



CPMR INTERMEDITERRANEAN
COMMISSION

Elodie Nunes

Executive Secretary

CPMR Intermediterranean Commission

Departament de la Presidencia. Via Laietana 14 (Planta E). 08003. Barcelona (ES)

Tel.: + 34 935 545 047 – elodie.nunes@crpm.org

www.cpmr-intermed.org – www.crpm.org

Follow us! [@IMC_CPMR](#) | [@ElodieNunes](#) >>> [Have a look at our projects](#)